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Abstract (en)
In a projection lamp for motor vehicles, consisting of an ellipsoid reflector, a light source arranged at the internal focal point of the reflector, a
projector lens arranged with its focal point at the external reflector focal point, and a stop, which is arranged in the region of the external reflector
focal point and whose stop edge is imaged as a bright/dark boundary, the stop has two stop edges, which extend - seen in the direction of the light
beam - at a distance from one another, of which one is arranged at the lens focal point of the blue spectral beam, and the other is arranged at the
lens focal point of the red spectral beam of a beam impinging from outside on the external edge region of the lens and extending parallel to the
optical axis. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Projektionsscheinwerfer für Kraftfahrzeuge, bestehend aus einem ellipsoidförmigen Reflektor, einer in dem inneren Brennpunkt des
Reflektors angeordneten Lichtquelle, einer mit ihrem Brennpunkt in dem äußeren Reflektorbrennpunkt angeordneten Projektionslinse und einer
im Bereich des äußeren Reflektorbrennpunktes angeordneten Blende, deren Blendenkante als Hell-Dunkel-Grenze abgebildet wird, weist die
Blende zwei - in Lichtstrahlrichtung gesehen - im Abstand zueinander verlaufende Blendenkanten auf, von denen die eine im Linsenbrennpunkt des
blauen Spektralstrahls und die andere im Linsenbrennpunkt des roten Spektralstrahls eines von außen auf den äußeren Randbereich der Linse
auftreffenden und zur optischen Achse parallel verlaufenden Strahls angeordnet ist.
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